
PROTOKÓŁ  nr XV/6/2012 
Z POSIEDZENIA KLUBU RADNYCH GMINY FABIANKI 

„P O R O Z U M I E N I E” 
w dniu 5 września 2012 roku 

 

Posiedzenie odbyło się w pełnym składzie osobowym Radnych Klubu Porozumienie oraz  
w obecności osób zaproszonych: 
 Wójt Gminy – Pan  Jan KrzyŜanowski 
 Kierownik Ref. Rozwoju Gminy i Zam. Publicznych – Pani Beata Obielecka 
 Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej – Pan Wiesław Kański 
 Kierownik Gminnego Zakładu Oświaty – Pan Marek Migdał 
 Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gminy i Spraw BudŜetowych  -       
 Pan Wojciech Mosakowski 
  
Podczas posiedzenia omówiono min. następujące sprawy: 

 

1. Kierownik GZO przedstawił zasady na jakich miałaby się odbyć współpraca 
miejscowych szkół z WSHE, rozwaŜono i omówiono aspekty pozytywne z przyszłej 
współpracy jak i potencjalne zagroŜenia. Radni Klubu wnioskują  aby ewentualna 
współpraca przyniosła relatywne korzyści dla gminy jak chociaŜby po jednej 
tablicy multimedialnej  na szkołę biorącą udział w projekcie. 

2. Zapoznano się z bieŜącą sytuacją dowoŜenia dzieci niepełnosprawnych do szkół. 
3. Omówiono nie efektywne wykonywanie prac pracowników interwencyjnych oraz 

ich nadzór przez pracowników Urzędu Gminy, chociaŜby na podstawie 
wykonywanych prac przy orliku w Szpetalu Górnym. 

4. Zapoznano się z bieŜącymi pracami przy modernizacji dachu na obiekcie Szkoły 
Podstawowej w Fabiankach. ZauwaŜa się konieczność naprawy tynków               
na elewacji szkoły i sali gimnastycznej oraz oczyszczenie z zalegających liści 
rynien wokół budynku. 

5. Zapoznano się z propozycją rewitalizacji parku przy Szkole Podstawowej               
w Szpetalu Górnym z dofinansowaniem środkami zewnętrznymi. 

6. Zapoznano się z bieŜącymi pracami przy budowie ogrodzenia Szkoły Podstawowej 
w Nasiegniewie. Wg wszelkich wcześniejszych obietnic zadanie miało być 
skończone do czasu rozpoczęcia roku szkolnego, niestety zadanie jest w trakcie 
realizacji. Niedokończona jest takŜe budowa chodnika w Chełmicy Cukrowni,      
co w związku minionymi doŜynkami gminno - parafialnymi gdzie odbył się 
przemarsz korowodu wieńcowego, zadanie powinno być zakończone i stanowić 
wizytówkę gminy a nie plac budowy. 

7. Pani kierownik Beata Obielecka przedstawiła informację o przebiegu i realizacji 
inwestycji za I półrocze 2012 roku w tym takŜe złoŜony wniosek o dofinansowanie 
na modernizację świetlico-remizy w Bogucinie, przetarg na budowę chodnika       
w Szpetalu Górnym oraz przetarg na modernizację świetlico-remizy w Skórznie. 

8. Zapoznano się bieŜącym remontem Sali Ślubów. ZauwaŜono, iŜ małe zadanie 
jakim jest ów remont, znacznie przedłuŜył się w czasie i jest wciąŜ w trakcie 
realizacji. 

9. Zapoznano się z przeprowadzonymi konsultacjami i podjętymi działaniami           
w sprawie przyszłego funkcjonowania NZOZ „Medyk” w Fabiankach. 

10. Zapoznano się z informacją o wytycznych jakie naleŜy spełnić aby rozpocząć 
proces wdraŜania nazewnictwa ulic w Bogucinie. 

11. Zapoznano się z bieŜącymi informacjami w sprawie planowanej budowy kurników                  
w Wilczeńcu Fabiańskim.  

12. Omówiono zaniedbania wokół bieŜącego utrzymania chodników przy drodze 
krajowej. Chodniki, pobocza jak i rowy zarastają roślinnością co prowadzi do ich 
przyszłej degradacji, niezbędna jest szybka interwencja w tej sprawie. 

13. Szczegółowo omówiono realizację inwestycji gminnych, gdzie Ŝadne z nich nie 
zostały zrealizowane zgodnie z ustalonym harmonogramem. Znaczne zastrzeŜenia 
uwidaczniają się co do terminowości wykonywanych zadań przez ZGK. Po raz 
kolejny, Radni Klubu dostrzegają niegospodarność w zarządzaniu ZGK,           
gdzie ewidentnie powierzone zadania przerastają jak to kierownik określa         
tzw. moce przerobowe zakładu, Radni zaś uwaŜają za bardziej prawdopodobną 
przyczynę, nieudolność w kierowaniu zakładu, co skłania do rozwaŜenia 
zasadności dalszego powierzania zadań inwestycyjnych ZGK. 



14. Zapoznano się oraz omówiono projekty poszczególnych uchwał zamieszczonych    
w porządku obrad XVIII sesji Rady Gminy Fabianki. 

 
 

Klub Radnych Porozumienie podjął następujące wnioski: 
 

Wniosek 1 
Usunąć stare konstrukcje bramek w okolicy orlika w Szpetalu Górnym. 
 
Wniosek 2 
Dokonać analizy kosztów budowy drogi asfaltowej Nasiegniewo-Zaduszniki jako drogę 
gminną, mając na uwadze zmniejszenie dofinansowania z 50% do 30% na budowę tzw. 
schetynówek. 
 

 

Protokół sporządził:       
Sławomir Tumiński         
 
          Przewodniczący 

        Wiesław Literski 


